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ZAPISNIK

sa Godišnje skupštine "Kino kluba Zagreb", održane u klupskim 
prostorijama 19. lipnja 1980.
Dnevni red:
1 .Izbor Predsjedništva, Skupštine i radnih tijela (verifikacione 

i izborne )komisije.
2. Izvještaj o radu Kluba (Bubenik).
3. Izmjena Statuta Kino kluba (Kodak).
4. Binancijski izvještaj (Werner).
5. Izvještaj Nadzorne komisije (Hoholač).
6. Plan rada
7.I zbor predsjednika i Predsjedništva.
8. Razno

Skupština je počela tek u 20.00 sati zbog nedovoljnog odaziva. 
Skupštini je prisustvovalo 30 članova.

1. Predsjednik Kluba je otvorio Skupštinu, a zatim je minutom 
šutnje odana počast drugu Titu.
Predsjedništvo je izabrano u sastavu:

Marijan Kodak 
Lidija Vranić 
Željko Haberštok

članovi verifikacione komisije su: 
Mladen Petričić 
Tatjana Ivančić 
Nikša Siminiatti

Članovi izborne komisije su:
Vjekoslav Cvetko 
Marko Nenadović 
Mladen Petričić
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Izbor Predsjedništva, verifikacione i izborne komisije, kao i 
dnevni red Skupštine, jednoglasno su prihvaćeni.

2. Bubenik je zatim pročitao izvješi<j o radu Kluba(Prilog br. 1) 
koji je jednoglasno prihvaćen.
Diskusija nakon izvještaja, vodila se uglavnom oko problema 
nabave filmskog materijala.

3. Kodak je izvjestio o prijedlogu novog statuta KKZ, koji je 
jednoglasno usvojen. Prilog br. 2

4. Financijski izvještaj blagajnice Silvije Werner također je 
jednoglasno usvojen. Prilog br. 3.

5. Izvještaj predsjednika Nadzornog odbora jednoglasno je 
prihvaćen.Prilog br. 4.

6. Plan rada će napraviti članovi koji če biti izabrani u 
Predsjedništvo.KKZ bi trebao nastaviti ići istim putem kao i 
do sada.

7. Izbor Predsjedništva i predsjednika.
Kandidaciona komisija je dala prijedlog da se izabere 
predsjednik i predsjedništvo.Članovi predsjedništva će na 
prvom sastanku izabrati funkcije između sebe.
Odlučeno je da se javno glasa.

Jednoglasno (jedan suzdržani Branko Bubenik je izabran za 
predsjednika za slijedeći period od godinu dana.
Izabrani članovi koji čine Predsjedništvo su
l.Vjekoslav Cvetko
2 .Vladimir Hoholač
3 .Marijan Kodak
4. Ivica Hripko
5. Biserka Labaš 
G.Darko Oković
7 .mlaučii xevx-xuxC

Vraxixc

XV «vlX»
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Članovi Odbora samoupravne kontrole su izabrani jednoglasno:

Zeljko Haberštok 
Damir Pa vuna. 
Darko Kiš

Bubenik se na kraju glasanja zahvalio u svoje i u ime 
Predsjedništva i Odbora samoupravne kontrole.

8. Bazno &4ZCb
Na ovoj skupštini su jednoglasno izabrani pojasni članovi: 
l.Tatjana Ivančić

2. Ivica Hripko
3. Branko Bubenik
4. Marijan Kodak

Zapisničar: Biserka Labaš

Predsjednik:
Branko Bubenik



IZVJEŠTAJ 0 RADU KINO KLUBA ZAGREB OD 6.4.78. do 19.6.198o.

1. Proslava 5o.godina Kino kluba Zagreb

2. Autorska produkcija 

5. Filmsko obrazovanje 

4. Rad Upravnog odbora 
5. Materijalno financijski položaj kluba

6. Festivali

7. Zaključak

1. Proslava 5o»godina Kino kluba Zagreb:

U jesen 1978.godine proslavljena je 5o.godišnjica postojanja 

Kino kluba Zagreb.Centralni dio proslave je trajao 2 mjeseca. 

Počeo je svečanom projekcijom retrospektivnih filmova KKZ u 

kinu "Jadran",održanoj 14.lo.78.Nakon toga su krenule projekcije 

izabranih filmova našeg kluba po svim većim kino klubovima u 

SR Hrvatskoj(ukupno lo projekcija).Istovremeno je u prostorijama 

kluba održano 12 autorskih projekcija iz Filmoteke kluba.Projek

cijama su prisustvovali autori,mahom majstori amterskog filma 

i nakon projekcija su vođeni razgovori.Ove projekcije smatramo 

najuspješnijim dijelom proslave,a bile su odlično posjećene,te 

ocjenjene u štampi.

Proslava je završena na svečanosti u RS M.Pijade 14.12.1978. 

U prostorijama kluba je otkrivena spomen ploča,koja govori o 

značaju jubileja,zaslužnim članovima su podijeljene plakete,a 

klub je dobio najvišu nagradu Narodne tehnike Hrvatske,te medalju 

UNICE,kao najbolja organizacija amaterskog filma u Jugoslaviji. 

Korisno je što je u okviru proslave sređena filmoteka kluba,
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,kopirano 25 filmova,a mlidi članovi su upoznali najvrednije 

stvaralaštvo prethodnih generacija kinoamatera.

U pripremama za proslavu grupa članova(Gudlek i co.) je nesebi

čnim zalaganjem obojila prostorije kluba.Znatan dio tereta organiz

acije proslave ponjeli su članovi KKZ.

Smatramo da ovako značajn jubilej nije na dostojan način prosla

vljen.Proces dogovaranja proslave izvan kluba(Organizacioni 

odbor) je dugo trajao,stalno su se mjenlaje koncepcije,pa je 

rezultat toga da nin jedan predstavnik UNICE ni drugih zemalja 

nije bio na proslavi.Sama proslava je bila u uskim republičkim 

ili još užim gradskim okvirima,a radi se ipak o proslavi najsta

rijeg kino kluba na Balkanu.

Problem je bio i u nedostatku novca,tako da je KKZ morao izdvo

jiti i dio svojih redovnih programskih sredstava za financiranje 

proslave(spomen ploča i kopiranje filmova).

2. Autorska produkcija:

U protekle dvije godine je naglo porasao interes autora za 

korištenje klupske filmske tehnike i trake.Velika ulaganja u 

filmsku tehniku,obrazovanje novih generacija kinoamatera je 

počelo davati plodove.Snimijeno je oko 5o kinoamaterskih filmo

va na formatu super 8 i lo filmova na formatu 16 mm.To

je sigurno najveća produkcija u povijesti kluba,no osim kvanti

tete dobiven je i kvalitet.Uz stare majstor,formirana je već 

srednja zrela generacija,a vidjeli smo i vrlo uspješene filmove 

debitanata.

Velike zasluge za ovakav uspon filmskog stvaralaštva u klubu 

ima Autorska sekcija pod vodstvom M.Hodaka.Redovito okupljanje 

zainteresiranih autora,razgovori o filmu i idejama,zajednički 

rad na projektima,drugarstvo,su najveći doprinos i manifestacija 
najvrednijih osobina kulturnog-filmskog amaterizma,kakvo se 
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može samo poželjeti u klubu.

Ovakav rad je posebno značajan nakon perioda loših međuljudskih 

odnosa i trzavica u klubu.Naravno,u klubu se i dalje cijene 

samostalni autori,a u nekoliko navrata su vođene žučne diskusije 

o pravu na slobodu filmskog izražavanja.

Mislim da sada autori imaju punu slobodu stvaralaštva,a Komisija 

za film i ostala tijela kluba su savjetodavna tjela za pomoć 

mladim autorima i filter za one koji još nisu naučuli filmsku 

abecedu.

Zastupljenost žanrova je ravnomjerna,pa se čak snimaju filmovi 

koje inače kinoamateri izbjegavaju zbog poteškoća i realizaciji: 

igrani i animirani filmovi.Kvalitetu produkcije doprinjelo je i 

to što smo od TV Zagreb dobili 2>oo metara 16 mm filma sa plaće

nom obradom,a postoje mogućnosti da se pomoć TV Zagreb nastavi 

i dalje.

Obnavljanje tradicionalnog "Sampionata dr. M.Paspe" je jedna od 

najznačajnijih akcija kluba i smotra filmskog rada u protekloj 

godini,koja značajno utiče na stimulaciju autorskog stvaralaštva 
u klubu.

$. Filmsko obrazovanje:

Održana su 4 osnovna kinoamterksa tečaja,te ljetni seminari u 

svim smjenama ORA Sava(6 seminara).Pokušali smo na planu film

skog obrazovanja aktivirati mlađe autore,no interes je slab, 
rezultati nisu dobri.Tečajevi dolaze u kritičnu fazu ili se rasp

adaju kod prelaska sa teoretske nastave na pratičnu.Slaba je i 

organizacija,pa najveći dio uplata za tečaj nije izvršen,tako 

da se ostvaruje i nepovoljan financijski efekt.

Interes za ovu. aktivnost kluba stalno raste i potrebno je više 
pažnje i bolje organizacije da filmsko obrazovanje novih članova 
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bude kvalitetno,Jer je to jedini i najbolji put kvalitenoj produ

kciji.

4. Rad Upravnog odbora:

U dvije godine održano je 19 sastanaka Upravnog odbora.Sjednice 

su bile javne,te je njima uvijek prisustvovao velik broj članova 

kluba,ustvari svi aktivni članovi kluba,pa su ustvari sjednice 

Upravnog odbora bile neka vrsta permanentne Skupštine,jer su u 

radu i upravljanju klubom doprinosili članovi Upravnog odbora 

kao i ostali članovi.
U sastavu Upravnog odbora se nalaze i delegati pridruženih orga

nizacija: INA Naftaplin,Delta,Studio,SBF.

U ovakvoj atmosferi upravljalo se klubom,no neki članovi Upravnog 

odbora nisu našli zajednički jezik sa drugima pa su dali ostavke 
u Upravnom odboru(Hanzlovski i Hundić).

5. Materijalno financijski položaj kluba:

Materijalno financijski položaj kluba se iz godine u godinu 

sve više pogoršava.Naši financijeri:USIZ kulture grada i Narodna 

tehnika grada,nam već godinama daje nominalno iste iznose dota

cija,bez obzira na inflaciju.Pri tome se naše aktivnosti,posebno 

autorska produkcija snažno razvijaju i klub se u nekoliko navrata 

našao u teškoj situaciji.

Paradoksalno je da se naši povećani programi prihvaćaju,ali 

sredstva ostaju ista.To su razlozi da se u zadnje vrijeme ne 
kupuje nova filmska tehnika,iako je stara dosta oštećene^uglavnom 

neodgovornim ponašanjem pojednih članova).

Nabavka amterske televizije je odobrena pred 3 godine,ali sredst

va nikako da dobijemo.Posljedica toga je da se članovi ne mogu 

baviti amterskom televizijom,iako za to postoji interes.



Zabrinjavajući je u posljednje vrijeme visok porast cijena 

filmskog materijala,pa čak nestanak pojednih vrsta filmskog 

materijala i opreme na tržištu.Ukoliko se ova situacija na 
tržištu,te način financiranja ne promjene,postoji velika opasnost 

da se paralizira rad kluba u vrijeme kada su dugotrajnim i upor

nim nastojanjima stvoreni uvjeti za kvalitetan rad u klubu.

6. Festivali:

U proteklom periodu klub je sa mnogo uspjeha sudjelovao na 

festivalima u zemlji i svijetu.Sudjelovali smo u selekciji 

najboljih jugoslavenskih amaterskih filmova na svjetskim festiva

lima UNIGE u Baku-u(SSSR) i Turku (Finska)»međunarodnom festiva

lu podunavskih zemalja u Somboru.

Posebno se ističe uspjeh i velik broj nagrada na Republičkom 

festivalu 1978.godine i nešto manje uspješan nastup na festivalu 

1979»godine.Vrlo su uspješna bila sudjelovanja na međuklupskim 

festivalima u Skopju i Mariboru.

Više pažnje treba obratiti na međunarodne festivale,posebno one 

pod pokroviteljstvom UNIGE,te gostovanja u gradovima prijateljima 

Zagreba.

Nedostatak sredstava je kočio naše nastupe u drugim kinoamaters- 
kim centrima u zemlji,pa smo uglavnom primali goste(autorei i 

klubove).

7.Zaključak:
Mislim da je Kino klub Zagreb usprkos svin maavedenim teškoćama 

vrlo uspješno radio u protelom periodu,te ostao jedan od najja

čih centara amaterskog filma u Jugoslaviji.

ino .'kluba Zagreb

Zagreb 15.6.198o.
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IZVJEŠTAJ NADZORNOG ODBORA KINO KLUBA ’’ ZAGREB »-ZAGREB 
na dan 19.06.80. - Godišnja skupština

Pregledom dokumentacije za 1978.g. 1979.g. i I-V 1980. ustano
vljeno je da je ista uredno likvidirana, a sredstva trošena na
mjenski u skladu s odlukama Upravnog odobora .

Predsjednik Nadzornog odbora 
Hotjolač Vladimir
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POZIVAMO VAS

na Skupštinu Kino kluba "Zagreb", koja će se održati u 

klupskim prostorijama u červrtak, 19. lipnja s početkom 

u 19 . 30 sati.

DNEVNI RED:
1.Izbor Predsjedništva, Skupštine i radnih tijela(verifikaci 

one i izborne komisije).
2.Izvještaj o radu Kluba (Bubenik).

3.Izmjena statuta Kino kluba (Hodak).

4,Financijski izvještaj (Werner).
5.Izvještaj Nadzorne komisije (Hoholač).

6 .Plan rada
7 .Izbor predsjednika i Predsjedništva.

8 .Razno

U Zagrebu, 11. lipnja 1980.

Predsjednik:
Branko Bubenik, v. r.


